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Zápis č. 2/2018 z jednání Rady Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram 

 
Datum konání:  26.3.2018 

Čas zahájení:  14:00 hodin 

Místo:   Obecnice, kancelář OÚ 

 

Přítomni:    Blanka Strnadová (obec Vranovice), Ing. Zuzana Šourková (obec 

Sedlice), Markéta Balková (obec Hvožďany)   

 

 

Omluven(a):   Ing. Jindřich Vařeka (město Příbram),  Václav Chmelař (obec Dubno) 

 

 

Program jednání Rady Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram 

 

1) Prezence účastníků (viz. Prezenční listina) 

 

Předsedající položil dotaz, zda má někdo z přítomných členů Rady k poslednímu zápisu 

nějaké námitky či připomínky. Nikdo žádné neuplatnil, zápis je považován za schválený.  

 

 

2) Schválení programu 

 

Předsedající Blanka Strnadová navrhla schválení programu dle pozvánky na jednání Rady 

svazku: 

 

1) Prezence účastníků  

2) Schválení programu  

3) Schválení zapisovatele  

4) Kontrola plnění usnesení  

5) Rozpočtové opatření   

6) Dodatek č. 3 ke smlouvě o vzájemné spolupráci při realizaci projektu 

7) Projednání přihlášek obcí do Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram 

8) Různé  

9) Závěr  

 

 

Usnesení č. 01/02/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje předložený návrh programu.  

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI  0 , ZDRŽEL SE 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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3) Schválení zapisovatele 

Předsedající Blanka Strnadová navrhla Jaroslavu Vildovou jako zapisovatelku.  

 

Usnesení č. 02/02/2018 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje zapisovatelku jednání Jaroslavu 

Vildovou. 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI 0, ZDRŽEL SE  0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4) Kontrola plnění usnesení 

 

Předsedající Blanka Strnadová zahájila bod a předala slovo tajemníkovi Bc. Jiřímu Kuželovi, 

který podal informaci k minulým usnesením: 

 

• Usnesení č. 04/01/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje rozpočtového opatření č. 5/2017 dle 

přílohy, která je součástí tohoto zápisu. 

 

Zde neplynuly žádné další úkoly. 

 

• Usnesení č. 05/01/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí inormace o provedeném 

dílčím přezkoumání hospodaření svazku, ze dne 18.12.2017. 

 

Zde neplynuly žádné další úkoly. 

 

 

• Usnesení č. 06/01/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informace o Dodatku č. 2 ke 

Smlouvě o vzájemné spolupráci při realizaci projektu „Posilování administrativní kapacity 

obcí na bázi meziobecní spolupráce“, včetně informací o podpisu a stanovení mzdy 

tajemníka/ manažera CSS v souladu s Dodatkem č. 2 Smlouvy o vzájemné spolupráci se SMO 

ČR. 

 

Zde neplynuly žádné další úkoly. 
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• Usnesení č. 07/01/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram  schvaluje jako směrnici č.11 DSO ORP 

Příbram, Směrnici o používání platební karty České spořitelny VISA Business, která 

nahrazuje směrnici č. 10. 

 

Zde neplynuly žádné další úkoly. 

 

 

• Usnesení č. 08/01/2018 

 

 1. stanovuje počet členů inventarizační komise pro rok 2017 na tři členy. 

 2. jmenuje za členy inventarizační komise pro rok 2017 paní Jaroslavu Vildovou, paní Jitku 

Balounovou a Bc. Jiřího Kužela. 

 

Výsledek inventarizace  

Skutečné stavy podle inventarizace odpovídají účetním stavům. Inventarizace byla provedena 

v souladu s plánem inventur, vyhláškou a vnitro-organizační směrnicí. Žádné inventarizační 

rozdíly nebyly zjištěny. Fyzickou a dokladovou inventurou nebyl zjištěn obsah jiných účtů 

aktiv a pasiv. 

 

• Usnesení č. 09/01/2018 

 

Rada svazku, souhlasí s rozesláním faktur členským obcím s uvedením splatnosti členských 

příspěvků do konce měsíce března 2018. 

 

Faktury byly rozeslány a k dnešnímu dni jsou všechny uhrazeny. 

 

 

Usnesení č. 03/02/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informace přednesené v bodě 

kontrola plnění usnesení. 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI  0, ZDRŽEL SE  0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

5) Rozpočtové opatření  

 

Předsedající Blanka Strnadová přednesla důvod předložení rozpočtového opatření č. 1/2018 

tak, jak přítomní obdrželi v příloze Návrhu rozpočtového opatření. Důvodem rozpočtového 

opatření byla nutnost přesunu finančních prostředků mezi paragrafy dle přiložené přílohy 

Rozpočtového opatření č. 1/2018.  

 

Nikdo z přítomných nebyl proti. 
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Usnesení č. 04/02/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje rozpočtového opatření č. 1/2018 dle 

přílohy, která je součástí tohoto zápisu. 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI   0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

6) Dodatek č. 3 ke smlouvě o vzájemné spolupráci při realizaci projektu  

 

V tomto bodě tajemník přednesl informace k Dodatku č. 3 ke Smlouvě o vzájemné spolupráci 

při realizaci projektu „Posilování administrativní kapacity obcí na bázi meziobecní 

spolupráce“ ze dne 20. 6. 2016 Registrační číslo projektu: 

CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0003017. 

Obsahem Dodatku č. 3 je úprava práv a povinností Smluvních stran v souvislosti 

s poskytnutím finančního příspěvku SMO na 0,4 úvazku mzdy zaměstnance smluvního 

partnera, kterým je pověřenec/specialista pro ochranu osobních údajů. Příspěvek je tak jako 

v Dodatku č. 2, bez dalšího navýšení spoluúčasti ze strany DSO. Dodatek č. 3 byl podepsán 

předsedkyní na základě usnesení 08/03/2016 VH, ze dne 23.6.2016. Od 1.4.2018 nastupuje na 

tuto pozici paní Pavlína Nuslová. 

 

 

Usnesení č. 05/02/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informace o Dodatku č. 3 ke 

Smlouvě o vzájemné spolupráci při realizaci projektu „Posilování administrativní kapacity 

obcí na bázi meziobecní spolupráce“, včetně informací o podpisu a obsazení místa 

pověřence/specialisty pro ochranu osobních údajů paní Pavlínou Nuslovou. 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI   0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

7) Projednání Přihlášek obcí do Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram 

 

Přítomní projednali žádost o přistoupení obcí Milín, Lešetice, Suchodol, Vysoká u Příbramě, 

Dubenec do DSO ORP Příbram a doporučují zařadit bod k projednání do programu na Valnou 

hromadu Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram. Přítomní zároveň doporučují Valné 

hromadě přijmout usnesení o přijetí obcí Milín, Lešetice, Suchodol, Vysoká u Příbramě, 

Dubenec za člena Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram. 
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Usnesení č. 06/02/2018 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram ukládá zařadit  do programu Valné hromady 

Dobrovolného svazku obcí k projednání bod o vstupu obcí Milín, Lešetice, Suchodol, Vysoká 

u Příbramě, Dubenec do Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram a doporučuje VH přijmout 

usnesení o přijetí obcí Milín, Lešetice, Suchodol, Vysoká u Příbramě, Dubenec za člena. 

 

Hlasování:  PRO 3 , PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8) Různé 

 

Předsedající Blanka Strnadová zahájila bod a předala slovo tajemníkovi Bc. Jiřímu Kuželovi, 

který podal informaci: 

 

a) projekty „Technická liga mládeže – Soutěž Cadet Grand Prix“ a „Sdílení dobré praxe 

a propagace regionu Příbram“  

 

V  souladu s plněním podmínek Smlouvy o vzájemné spolupráci při realizaci projektu 

„Posilování administrativní kapacity obcí na bázi meziobecní spolupráce“, byly CSS navrženy 

výše uvedené projekty, které by umožnily rychlé splnění ukončení min. dvou projektů v roce 

2018.  V usnesení rady č. 11/04/2017, které byly projekty představeny 

 

a) Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram souhlasí s realizací projektu Technická liga 

mládeže – Soutěž Cadet Grand Prix a podáním žádosti o příspěvek do Programu poskytování 

dotací pro rok 2018 města Příbram – Výchova a vzdělávání na realizaci projektu, kdy 

způsobilé výdaje na projekt činí 80 %. 

 

b) Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram souhlasí s realizací projektu Sdílení dobré 

praxe a propagace regionu Příbram a podáním žádosti o příspěvek do Programu poskytování 

dotací pro rok 2018 města Příbram – Zahraniční vztahy a meziobecní spolupráce na realizaci 

projektu, kdy způsobilé výdaje na projekt činí 80 %. 

 

Tyto projekty byly schváleny k podpoře zastupitelstvem města Příbram, dne 19. února 2018, 

ve formě kterou navrhla rada města Příbrami, a to v ponížené částce. Technická liga mládeže 

– Soutěž Cadet Grand Prix/ výše požadované podpory 148.700,- Kč/ návrh rady města 

93.438,- Kč. 

Sdílení dobré praxe a propagace regionu Příbram/ výše požadované podpory 32.000,- 

Kč/návrh rady města 20.000,- Kč. 

 

Přítomní projednali možnosti realizace projektů, které by spočívali v první řadě v navýšení 

spoluúčastí obcí na tyto projekty. Přítomní doporučují projednat tuto záležitost na jednání 

VH, s návrhy: Projekt „Technická liga mládeže – Soutěž Cadet Grand Prix přesunout realizaci 

na rok 2019 a projekt „Sdílení dobré praxe a propagace regionu Příbram“ realizovat dle 

určeného termínu, tj. 15.5. – 16.5.2018. 
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Usnesení č. 07/02/2018 

 

Rada souhlasí se zařazením tohoto bodu do bodu různé, při jednání Valné hromady svazku, 

dne 26.03.2018. 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI  0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

b) Zápis z druhého zasedání Celorepublikové komunikační platformy ze dne 25. 1. 2018 

 

V tomto bodě tajemník informoval blíže o záležitostech, které jsou uvedeny v zápisu ze 

zasedání Celorepublikové komunikační platformy. Zápis přítomní obdrží spolu se zápisem 

dnešního jednání. K bodu proběhla diskuse přítomných. 

 

 

Usnesení č. 08/02/2018 

 

Rada svazku bere na vědomí informace z druhého zasedání Celorepublikové komunikační 

platformy ze dne 25. 01. 2018. 

 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI   0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

c) Dodávka drobného hmotného a nehmotného majetku 

 

V tomto bodě tajemník informoval přítomné o nutnosti pořízení notebooku, včetně 

kancelářského balíku, pro vybavení pozice pověřence GDPR. Tajemník dle směrnice učinil 

poptávku u firem CZC.CZ s.r.o., Asoft Computer, pobočka Mironet a EKO-SOFT s.r.o. 

Kompletní nabídka přišla pouze od společnosti EKO-SOFT s.r. Ostatní dvě společnosti 

zaslaly odkaz na webové stránky, kde jsou podobné nabídky pro vyhledání. Ceny se liší ve 

vybavení i ceně, ale krom prvně jmenované neposkytují kompletní instalaci a přípravu 

k okamžitému použití, dle požadavku v poptávce. Poptávka byla učiněna v souladu se 

směrnicí o zadávání veřejných zakázek DSO. Dále pak tajemník informoval o nutnosti 

pořízení křesla a dalšího psacího stolu.  K bodu proběhla diskuse přítomných. 

 

Usnesení č. 09/02/2018 

 

Rada svazku souhlasí s pořízením notebooku, včetně kancelářského balíku, od společnosti 

EKO-SOFT s.r.o., a kancelářského křesla a psacího stolu. 

 

Hlasování:  PRO 3, PROTI   0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno. 
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8) Závěr 

 

Jednání ukončeno v 15 hodin, 00 minut. 

 

Zapsala Jaroslava Vildová, dne 28.03.2018 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………….                            ………………………………………… 

Blanka Strnadová, v. r.       Ing. Zuzana Šourková, v. r. 

předsedkyně               člen rady 

 

 

 

 

 

Příloha: 

 

1x Rozpočtové opatření č. 1/2018 

 


